## 电视机天线,品种齐全,质优价廉,适销于世界各国,

产品名称	电视机天线,品种齐全,质优价廉,适销于世界各国,
公司名称	天长市盛唐电子有限公司
价格	7.00/只
规格参数	品牌:universal 型号:8107 类型:室内电视天线
公司地址	中国 安徽 滁州 天长市仁和镇姚塘村陈庄
联系电话	86-05507834908 13965643799

## 产品详情

this is a new indoor antenna

new model, sell good, can use long time.....

we have 10 years ' production experience and can provide a wide range of remote controls.

- 1, various remote controls for tv, video, satellite and other home appliances.
- 2, three different levels of plastic for customer to choose: normal material, abs, new material.
- 3, three levels of pcb: bonding, hard ic, soft ic.
- 4, excess keys can be cut off and covered by a name plate according to the customer 's requirements.
- 5, new models can be improved according to customer 's need.

model	super star
use for	tv
launch range	12m-15m
launch angle	40 ° -45 °
cover	normal material or abs or new material
pcb	bonding or hard ic
price	0.3-1 usd
moq	1000pcs
payment	t/t
price term	fob shanghai or ningbo

package	standard export packing or according to custome
	carton size:58*40*22,58*40*26,58*40*33
	container size:20ft,35ft,40ft
delivery port	shanghai or ningbo
delivery time	3 weeks after receiving the deposit

"供应电视机天线,品种齐全,质优价廉,适销于世界各国,欢迎选购"的品牌为UNIVERSAL,型号是8107,类型为室内电视天线,频率范围是110(MHz),输出阻抗为220( )